

Midnight Path

Midnight Path are:

- H. Bakker (Vocals)
- Stumpfi (Guitars and Keyboards)
- Robert (Base Guitar and Backvocals)
- M.T. (Drums and Percussion)

~~ Follow the Path ~~

„There is evil walking this earth, and I will hunt it down, and send it burning back to Hell.“

~ Aus der Ferne kam eine Gestalt, voller Geschichten und Mythen. Diese Zeilen nun, die Ihr hört, erzählen von diesen Dingen; Wie sie sich damals zutrug, und heute ihre Spuren hinterlassen ~

Midnight Path ist ein Projekt aus dem Norddeutschen Raum, welches man am ehesten im klassisch/melodischen Metalbereich ansiedeln kann. Die vier Mitglieder, bereits aktive Musiker vor dieser Band, legen Wert auf einen erzählerischen Stil in Kombination mit straighter Musik.

Passende Outfits und eine angepasste Bühnenshow runden das Bild ab.

Gesanglich drückt H. Bakker der Musik seinen persönlichen Stempel auf, wechselt er zwischen Growls und Cleanem Gesang. Darauf zugeschrieben entfalten die Lieder erst ihr Potenzial, auch in Kombination mit den historischen und/oder fiktiven Texten.

Markante Melodien, stampfende Rhythmen und eine kompromisslose Art zeichnen die Songs der Band 'Midnight Path' aus – ein Stück Erzählung.

„Ihr werdet sehen. Dieses Buch wird ein Stück Dichtung sein, inspiriert von der Wahrheit.“

* english below



~ *Linktree to our social media* ~

<https://www.wonderlink.de/@midnightpath>

~ *Backstage Pro* ~

<https://app.backstagepro.de/midnight-path>

~ *Contact* ~

info@midnight-path.de or maiktack@gmx.de

~ ~ Follow the Path ~ ~

„There is evil walking this earth, and I will hunt it down, and send it burning back to Hell.“

~ From the distance came a figure, full of stories and myths. Now these lines that you hear tell of these things; How they happened back then and how they leave their mark today ~

Midnight Path is a project from Northern Germany, which can best be classified in the classical/melodic metal area. The four members, already active musicians before this band, value a narrative style combined with straight music. Matching outfits and an adapted stage show complete the picture.

Vocally, H. Bakker puts his personal stamp on the music, alternating between growls and clean singing. This is how the songs unfold their potential, even in combination with the historical and/or fictional texts.

Striking melodies, pounding rhythms and an uncompromising style characterize the songs of the band 'Midnight Path' - a piece of narrative.

"You will see. This book will be a piece of poetry inspired by truth."